
Protokoll styrelsemöte Ardre Sockenförening 24 januari 2019 kl. 19.00–21.00 

Sandahl Partners lokaler (hos Anna-Lena) 

 

Närvarande: Jan-Peter Tingström, Simon Hägg, Agneta Dahlberg, Karin Pettersson, 

Anna-Lena Sundlin, Jan-Olof Hasselborn och Lasse Olsson. 

 

1) Valberedningens sammankallande, Palle Sundlin, redogjorde för arbetet med att 

hitta ny ordförande och sekreterare. Förslag till ny ordförande är Frank Gubert och 

som ny styrelsemedlem Monica Syversen. 

 

2) Föregående protokoll godkändes och uppföljning gjordes av att-göra punkter.  

 

3) Avstämning från kommittéerna 

De gamla Ardre-filmerna finns tillgängliga digitalt. Simon kommer att lägga upp 

dem på hemsidan. 

 

Förslag om ombyggnad av bastun med fler duschar och toalett. Vi tittade på olika 

förslag från Bygdegårdskommittén och Ardre Bygg. Om man bygger ut krävs 

bygglov. Det finns andra alternativa förslag på ombyggnad inom den befintliga 

byggnaden. Bastugruppen får ta en ny vända med förslagen. 

 

Vi följer upp hur det går med hörselslingan. 

 

4) Ekonomi och avstämning av antal medlemmar som betalat årsavgiften. 

2018 blev intäkterna betydligt mindre än föregående år pga ingen teater eller sojde, 

vilket innebär ett minusresultat på -26 904 kr för året. Föreningen har 341 480 kr i 

eget kapital. 

           5)   Årsmöte fredag 15/2 kl 19.30 

Vi bjuder på kaffe och vaniljhjärtan. Agneta köper vaniljhjärtan, ett paket 

florsocker och mjölk. 

 Karin och Janne ordnar med utskick av kallelse onsdag 30/1. 

Janne anslår på anslagstavlorna vid Coop, Ljugarns Handel och Bygdegården. 

 

6) Simon undersöker om det kommit några nyinflyttade. 

 

 

Ardre 2019-01-24 

 

_______________________                        

Anna-Lena Sundlin ordf./sekr.                   
 
 
 


